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PROTOKÓŁ  
Z POSIEDZENIA  RADY OSIEDLA 

KRZEKOWO-BEZRZECZE 
dnia 08.04.2013 r. 

 
 
Porządek posiedzenia: 

1. Powitanie i stwierdzenie prawomocności posiedzenia. 
2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 
3. Prezentacja skweru Generała Sosabowskiego. 
4. Rezygnacja Radosława Przypisa. 
5. Rozpatrzenie wniosku o dzierżawę działki. 
6. Kolportaż „Zaścianka”. 
7. Projekt „Statutu Osiedla”. 
8. Wniosek p. Doroty Korczyńskiej. 
9. Posiedzenie Komisji Rewizyjnej. 
10. Wolne wnioski. 

 
Ad. 1. 
Przewodniczący powitał obecnych i stwierdził prawomocność posiedzenia. 
Obecnych:  11 członków Rady Osiedla. 
Załącznik: lista obecności. 
 
Ad. 2. 
Przewodniczący zaproponował porządek obrad jak wyżej, który został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad. 3. 
W związku z trwającymi pracami nad przesunięciem obelisku Gen. Sosabowskiego na 
posiedzenie RO  przybyła p. dr inż. arch. Magdalena Rzeszotarska – Kierownik Katedry 
Projektowania Krajobrazu, która przedstawiła 3 koncepcje zagospodarowania skweru. 
Wszystkie zaprezentowane koncepcje, zostały opracowane z architekt miasta - p. dyr. Ewą 
Nosek. Z Komisji Inicjatyw Społecznych RO otrzymała 8 tys. zł na ten cel, RO postara się 
uzyskać jeszcze rezerwę w wysokości 6 tys. zł. Koncepcje zostaną udostępnione 
mieszkańcom na stronie internetowej, RO w najbliższym czasie wybierze najwłaściwszą. 
 
Ad. 4. 
P. Przypis złożył rezygnację z funkcji Przewodniczącego Komisji ds. Sportu oraz prezesa 
stowarzyszenia, z powodu braku czasu na realizowanie działań w ramach tych funkcji. RO 
przyjęła rezygnację, na następnym posiedzeniu zostanie uzupełniona Komisja Sportu. 
 
Ad. 5. 
Rozpatrzono wniosek p. Kownackiego o dzierżawę działki nr 59/19, obręb 2044 Szczecin. P. 
Molenda, Przewodniczący Komisji Komunalnej nie znalazł przeszkód, aby udostępnić 
działkę, z zastrzeżeniem, aby uwzględnić drogę dojazdową oraz miejsca do parkowania na 
terenie działki. Przeprowadzono głosowanie, wszyscy głosowali „za”, wniosek przyjęto 
jednomyślnie. 
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Ad. 6. 
P. Przewodniczący poprosił radnych o złożenie propozycji odnośnie kolportaża osiedlowej 
gazetki „Zaścianek”. P. Braciszewski zaproponował Pocztę Polską, p. Puciłowska była 
przeciwna, p. Przypis zaproponował, aby skontaktować się z pizzerią na Bezrzeczu, która 
rozprowadza swoje ulotki. 
 
Ad. 7. 
Do 5 kwietnia członkowie RO mieli złożyć uwagi i wnioski do projektu „Statutu Osiedla”. P. 
Puciłowska przygotowała propozycję zmian, reszta członków Rady nie wniosła uwag. 
 
Ad. 8. 
Na posiedzenie RO przybyła p. Dorota Korczyńska mieszkanka ul. Żyznej z wnioskiem o 
zagospodarowanie terenu na końcu ulicy Żołnierskiej. Plac ten jest rozjeżdżony, 
zagruzowany, zabłocony oraz zaśmiecony. Jest w opłakanym stanie. P. Korczyńska zdobyła  
informacje, że ten teren przeznaczony jest na cele obronności. P. Korczyńska prosiła o 
interwencję w sprawie uporządkowania i sprzątnięcia tego terenu. Zaproponowała też, aby w 
przyszłości zagospodarować ten teren jako miejsce wypoczynku dla rodzin z dziećmi, przez 
ustawienie tam ławeczek oraz huśtawki i piaskownicy. Obok tej działki znajduje się druga 
działka, prywatna, której stan jest jeszcze gorszy. P. Korczyńska prosiła, aby RO 
interweniowała do Straży Miejskiej, aby ta zobligowała właściciela do uprzątnięcia terenu. P. 
Korczyńska przekazała zdjęcia obydwóch terenów RO. P. Przewodniczący obiecał, że zajmie 
się tymi tematami. 
 
Ad. 9. 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, p. Mosiejczyk ma zorganizować w najbliższym czasie 
spotkanie Komisji, aby sprawdzić zgodność ze stanem rzeczywistym. 
 
Ad. 10. 
Wolne wnioski: 
- p. Przewodniczący odczytał list z podziękowaniami od Związku Powstańców 
Warszawskich. 
- p. Molenda kolejny raz zasugerował, że osiedle Bezrzecze nie ma żadnego połączenia 
komunikacji miejskiej z Centrum Miasta. Zaproponował, aby przeprowadzić rozmowy z wójt 
Derą w tej sprawie. 
- p. Borowicz zajmuje się sprawą dojazdu do szkoły dla dzieci, co jest obowiązkiem gminy. 
Był w tej sprawie w Urzędzie Miasta, poprosił o ilość dzieci w wieku szkolnym na osiedlu. W 
najbliższym czasie dalej będzie zajmował się tym tematem. 
- na wniosek p. Puciłowskiej przedyskutowano temat dzikich parkingów na ul. Szerokiej, 
mieszkańcy skarżą się na otrzymywanie mandatów od Straży Miejskiej za parkowanie w 
porośniętym trawą pasie drogowym, a nie mają innego miejsca. W związku z tym tematem 
będzie zorganizowanie spotkanie u Komendanta Straży Miejskiej z udziałem dyrektorów 
ZDiTM, ZUK oraz Zastępcy Prezydenta Miasta – M. Kądziołki. 
 


